Virginia International Private School



مدرسة فرجينيا الدولية الخاصة

VIPS 3 P's





PUNCTUALITY الالتزام بالمواعيد



PREPAREDNESS الإستعداد



PARTICIPATION المشاركة







To further promote our school's vision as well as student learning and development, a whole school initiative on "The 3 Ps" is being implemented from 7 November 2021. The 3 Ps encourage every student, parent and staff member of the VIPS learning community to understand and implement The 3 Ps, as successful participants in UAE society and the global economy. The 3 Ps are:

Punctuality Preparedness Participation

Punctuality - students are expected to be punctual when arriving at school, between lessons, after breaks and when submitting assignments. Students are expected to arrive at school before 7:55am. Our school doors are open from 7:30am. Students are encouraged and expected to arrive at school early and start their day with their classmates and teachers in a friendly school environment. Students are expected to transition successfully from one lesson to another, and after break times, in a punctual manner.

Preparedness - students are encouraged and expected to be prepared for learning every day. Three key factors which can lead to successful preparedness are:

- taking care our personal health and well-being proper sleep, healthy eating and living, personal hygiene, having a growth mindset;
- 2. understanding and adhering to "VIPS Student Behavior Policy"—including the school's dress code (school uniform only, no mobile phone on campus, no make-up, nail polish, jewelry, etc.);
- **3.** review and reflection students are encouraged and expected to review and reflect upon their learning, make corrections and improve their assignments

Participation – student participation is directly linked to students' levels of progress and attainment. Students have ample opportunities to participate in their lessons with their teacher and classmates by asking and answering questions, engaging in dialogue and debate, using their research skills, taking risks, do their homework, revise and improve their assignments, and reflect upon their learning. Therefore, students are encouraged and expected to participate in their lessons and learning activities.





العناصر الثلاثة (3Ps) مدرسة فرجينيا الدولية الخاصة

7/11/2021

السادة أولياء أمور وطلاب وموظفي مدرسة فرجينيا الكرام،

بهدف تعزيز رؤية مدرستنا وتعليم الطلاب وتطويرهم ، سنقوم بتنفيذ مبادرة مدرسية بعنوان "العناصر الثلاثة" (Ps 3) اعتباراً من 7 نوفمبر 2021. تشجع العناصر الثلاثة كل من الطلاب وأولياء الأمور والموظفين ومجتمع مدرسة فرجينيا المدرسي ككل على فهم وتنفيذ العناصر الثلاثة ، كمشاركين ناجحين في المجتمع الإماراتي والاقتصاد العالمي. العناصر الثلاثة هي:

الالتزام بالمواعيد الإستعداد المشاركة

الالترام بالمواعيد - يُتوقع من الطلاب الالتزام بالمواعيد عند الوصول إلى المدرسة، وبين الحصص، وبعد فترات الراحة، وعند تسليم المهام. من المتوقع أن يصل الطلاب إلى المدرسة قبل الساعة 7:55 صباحاً. أبواب مدرستنا مفتوحة من الساعة 7:30 صباحاً. يتم تشجيع الطلاب ويتوقع منهم الوصول إلى المدرسة مبكراً وبدء يومهم مع زملائهم في الصف والمعلمين في بيئة مدرسية ودية. من المتوقع أن يلتزم الطلاب بالمواعيد عندالإنتقال من حصة إلى أخرى وبعد أوقات الراحة،

الاستعداد - نشجع طلابنا ونتوقع منهم أن يكونوا مستعدين للتعلم. هناك ثلاثة عوامل رئيسية يمكن أن تؤدي إلى الإستعداد الناجح وهي:

- 1. الاعتناء بصحتنا ورفاهيتنا النوم السليم، والنظافة الشخصية والأكل الصحي، الحفاظ على أسلوب حياة صحي وعقلية نامية،؛
- 2. فهم "سياسة سلوك الطلبة" بمدرسة فرجينيا الدولية الخاصة والالتزام بها بما في ذلك قواعد اللباس المدرسي (الزي المدرسي فقط، وعدم وجود الهواتف النقالة في المدرسة، والامتناع عن استخدام مستحضرات تجميل، وطلاء الأظافر، والمجوهرات، وما إلى ذلك) ؛
 - 3. المراجعة والتفكير يتم تشجيع الطلاب ويتوقع منهم مراجعة تعلمهم والتفكير فيه وإجراء التصحيحات وتحسين مهامهم

المشاركة - ترتبط مشاركة الطلاب ارتباطاً مباشراً بمستويات تقدم الطلاب وتحصيلهم. يتمتع الطلاب بفرص كبيرة للمشاركة في دروسهم مع معلميهم وزملائهم في الصف عن طريق طرح الأسئلة والإجابة عليها، والمشاركة في الحوار والنقاش، واستخدام مهاراتهم البحثية، والمخاطرة وأداء واجباتهم المدرسية، ومراجعة مهامهم وتحسينها، والتفكير في تعلمهم. لذلك، يتم تشجيع الطلاب ويتوقع منهم المشاركة في دروسهم وأنشطتهم التعليمية.



